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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z otrzymanym apelem dotycz¹cym stanu i organizacji linii kolejowej na trasie Sucha Bes-

kidzka – ¯ywiec zwracam siê z proœb¹ o podjêcie dzia³añ maj¹cych na celu kontrolê prawid³owoœci fun-
kcjonowania ruchu kolejowego na przedmiotowej trasie.

Dobrze zorganizowana komunikacja kolejowa na tym odcinku mog³aby zapewniæ transport dla oko³o
74 tysiêcy mieszkañców okolic ¯ywca, Œwinnej, Jeleœni, Stryszawy i Suchej Beskidzkiej. Linia prowadzi
przez tereny Babiogórskiego Parku Narodowego odwiedzanego przez rzesze turystów i mo¿e stanowiæ ekolo-
giczn¹ alternatywê dla transportu drogowego. Dostêpnoœæ po³¹czenia ze Zwardonia do S³owacji umo¿liwia
równie¿ podjêcie partnerskich programów transgranicznych. O niewykorzystanym potencjale i atrakcyjno-
œci linii mo¿e tak¿e œwiadczyæ fakt, i¿ nawet w jej obecnym stanie, w okresach tak zwanego szczytu, alterna-
tywny przejazd autobusami zajmuje – z powodu korków – wiêcej czasu ni¿ przejazd kolej¹.

Maj¹c na uwadze choæby tylko te okolicznoœci, nale¿y stwierdziæ, i¿ dopuszczenie do faktycznej de-
gradacji linii kolejowej, tolerowanie jej marginalizacji i zast¹pienie komunikacji szynowej autobusami
nie wydaje siê s³u¿yæ ani interesom pasa¿erów, ani interesowi Skarbu Pañstwa.
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